

KFM KINGDOM HOLDINGS LIMITED

KFM金德控股有限公司

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)
(於開曼群島註冊成立之有限公司)

(Stock code: 3816) (股份代號: 3816)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

23 July 2025

Dear Shareholders,

KFM Kingdom Holdings Limited (the "Company")

— Notice of Publication of 2025 Annual Report, circular regarding proposed general mandates to issue and repurchase shares, proposed re-election and appointment of directors and notice of 2025 annual general meeting and proxy form (the "Current Corporate Communication")

English and Chinese versions of the Current Corporate Communication are available under the Investor Relations section of the Company's website at www.kingdom.com.hk and the HKEXnews' website of The Hong Kong Exchanges and Clearing Limited at www.hkexnews.hk, or where applicable, the printed form of the Current Corporate Communications are enclosed as requested. You may access the Current Corporate Communications by either (i) clicking "Investor Relations" on the home page of the Company's website, then selecting the relevant document under "Announcement & Circular"; or (ii) browsing through the HKEXnews' website.

It is the responsibility of the Shareholders to provide email address that is functional. If the Company does not possess the email address of a Shareholder or the email address provided is not functional, such Shareholder will be deemed, until such time when such Shareholder has provided a valid and functional email address to the Share Registrar (as defined below), to have elected to receive a notice of publication of the Compante Communications by post. In support of electronic communication by email, the Company recommends its Shareholders to provide the Company with their email address at any time in future by reasonable notice in writing to the Share Registrar at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong or by email to 3816-ecom@vistra.com.

If you would like (i) to receive the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications* from the Company in printed form instead of in electronic form on the Company's website (or in electronic form on the Company's website instead of in printed form) or (ii) to change the language in which you receive corporate communications in printed form, please complete the Change Request Form on the reverse side of this letter and sign and return it by post or by hand to the Company's branch share registrar (the "Share Registrar"), Tricor Investor Services Limited at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong, If you post your reply in Hong Kong, you may use the mailing label in the Change Request Form and need not affix a stamp on the envelope when returning your Change Request Form. Otherwise, please affix an appropriate stamp. The Change Request Form may also be downloaded from the Company's website at www.kingdom.com.hk or the HKEXnews' website of The Hong Kong Exchanges and Clearing Limited at www.hkexnews.hk.

If you have elected (or are deemed to have elected) to receive the Current Corporate Communications in electronic form on the Company's website and for any reason have difficulty in obtaining access to corporate communications on the Company's website, the Company will upon request send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge.

You may at any time by reasonable notice in writing to the Company (sent to the Share Registrar at the above address or by email to 3816-ecom@vistra.com) elect (i) to receive future Corporate Communications from the Company in printed form instead of in electronic form on the Company's website (or in electronic form on the Company's website instead of in printed form) or (ii) to change the language in which you receive corporate communications in printed form.

Should you have any queries in relation to this letter, please call the telephone hotline of the Company's Share Registrar at (852) 2980 1333 during business hours from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays.

By Order of the Board KFM Kingdom Holdings Limited Sun Kwok Wah Peter Chairman

* Corporate Communication(s) means any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities as defined in Rule 1.01 of the Rules Governing the Listing of Securities on The Stock Exchange of Hong Kong Limited, including but not limited to: (a) annual report; (b) the interim report; (c) environmental, social and governance report; (d) notice of meeting; (e) listing document; (f) circular; and (g) proxy form.

各位股東:

KFM金德控股有限公司(「本公司」)

— 2025年年報、有關建議發行及回購股份的一般授權、建議重選及委任董事的通函以及2025年股東週年大會通知及代表委任表格(「本次公司通訊」)之登載通知

本次公司通訊之中、英文版本已上載於本公司網站(www.kingdom.com.hk)「投資者關係」一欄,及香港交易及結算所有限公司「披露易」網站(www.hkexnews.hk)登載,或按需要附上本最新公司通訊的印刷本(如適用)。您可以透過以下方式存取目前的公司通訊:(i)點擊公司網站主頁上的「投資者關係」,然後選擇「公告及通函」下的相關文件;或(ii)瀏覽香港交易所披露易網站。

股東有責任提供有效的電子郵件地址。倘若本公司並無股東的電子郵件地址或所提供的電子郵件地址無法使用,則該股東將被視為已選擇以郵寄方式接收刊發公司通訊的通知,直到該股東向股份登記機構(定義見下文)提供有效目可用的電子郵件地址為止。為了支援通過電子郵件進行電子通訊,本公司建議股東隨時向本公司香港股份過戶登記分處(地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓)發出合理書面通知,或發送電子郵件至3816-ecom@vistra.com向本公司提供其電子郵箱地址。

图下欲(i)收取本公司日後的公司通訊*之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或收取於本公司網站登載的公司通訊電子版本,以取代印刷本)或(ii)更改所收取的公司通訊印刷本的語言版本,請 関下填妥在本函背面的變更申請表格,並在變更申請表格上簽名,然後寄回或親自交回本公司的香港股份過戶登記分處,卓佳證券登記有限公司,地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓。倘若 関下在香港投寄,可使用變更申請表格內的郵寄標籤寄回,而毋須在信封上貼上郵票;否則,請貼上適當的郵票。變更申請表格亦可於本公司網站(www.kingdom.com.hk)或香港交易及結算所有限公司「披露易」網站(www.hkexnews.hk)內下載。

如 閣下已選擇(或被視為已選擇)收取於本公司網站登載的本次公司通訊電子版本,惟因故查閱公司通訊上出現困難,只要 閣下提出要求,本公司將儘快寄上所要求的本次公司 通訊的印刷本,費用全免。

閣下可以隨時透過本公司之香港股份過戶登記處以書面或透過電郵至3816-ecom@vistra.com通知本公司,選擇(j)收取本公司日後的公司通訊之印刷本,以取代於本公司網站登載的電子版本(或收取於本公司網站登載的公司通訊電子版本,以取代印刷本)或(ii)更改所收取的公司通訊印刷本的語言版本。

如 閣下對本函有任何疑問,請於辦公時間內(星期一至星期五,上午9時正至下午6時正,香港公眾假期除外)致電本公司的香港股份過戶登記分處電話熱線(852) 2980 1333查詢。

承董事會命 KFM金德控股有限公司 孫國華 主庶

2025年7月23日

* 公司通訊乃本公司發出或將予發出以供其任何香港聯合交易所有限公司《證券上市規則》第1.01條界定的證券之持有人參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於:(a)年報;(b)中期報告;(c)環境、社會及管治報告;(d)會議通告;(e)上市文件;(f)通函;及(g)受委代表表格。

CHANGE REQUEST FORM 變更申請表格

						011		O.L.	111	V.			O1	111 2	~		13 ->-	114										
Го:	(Incorporated in c/o Tricor Invest 17/F, Far East F 16 Harcourt Roa		(Stock Code: 3816)						致:	(2) 經 香 遠	KFM金德控股有限公司(「本公司」)(股份代號:3816) (於爾曼群島註冊成立之有限公司) 經卓住證券登記有限公司 香港夏怒道16號 遠東金融中心17樓 sh language, the Chinese language or in both languages or have elected																	
(or am/ 本人/	/are deemed to hav 我們已收取是次公	/e elected) 司通訊(定	to rece 義見本詞	eive th 表格背	e Curre 面)之英	nt Corp 文/中	porate 文/英	Com 文和	munica 中文印版	tions 副本或	in ele 己選	ectron 擇(或	nic for 以被視為	m on tl 马已選揖	ne Con と) 收取	mpan 於公	y's we 司網站	bsite.			-	-			ıngua	iges or	have	elected
Part A 甲部	本人/我們現得	次以下列方	式收取	本次公	司通訊.	之印刷	本:								idicate	ed bei	low:											
	mark "X" in ONI I/We would like to 本人/我們現欲收	receive t	he Cur	rent C	orporat																							
	I/We would like to 本人/我們現欲收	o receive t 取本次公司	he Cur 引通訊え	rent C 2中文	orporat 本;或	e Comi	munica	ation	in the (Chines	e lan	guag	e only;	OR														
	I/We would like to 本人/我們現欲收	p receive t 取本次公司	he Cur 引通訊之	rent C Z英文	orporat 和中文本	e Comi	munica	ation	in both	the E	nglisl	h lan	guage	and the	Chine	se la	nguago	<u>.</u>										
Part E 乙部	B I/We would lik 本人/我們現得								Corpo	rate (Comn	nunic	cation*	from t	he Co	mpar	ny in t	he ma	inner	indic	ated	belov	w:					
	mark "X" in ONI to access all future instead of receivin Company's websit 透過本公司網站或 本人/我們發出電	e Corporat g printed o e or The S 香港聯合及	te Com copies, Stock E ご易所有	munic and se exchan 可限公司	ations b end an o ge of H 司網站以	y electi email n ong Ko (電子方	ronic n otifica ong Li 式瀏覧	neans tion imited 態所有	s throug to my/o l's webs 日後公	gh the our em	Com ail a	pany Idres	y's web ss belo	site or w or a	notific	ation	lettei	of the	e pub	licati	ion of	f the	Corp	orate	Com	munica	ations	on the
	(Please provide the mail address is pwill be sent to you (請以英文正楷填寫下寄發有關公司通	rovided, a 1 by post a 写電郵地址 訊於本公司	printed at your ,有關 引網站或	d notifi addre 電郵地	fication [*] ess as ap 也址將僅, 聯合交易	letter o pearing 用作收息 所有限	of the j g in th 取公司 g公司	postii ne Co !通訊! 関站登	ng of C mpany 已發佈之 載之通	orpor 's regi 之電郵 知信日	ate C ster c 通知 弘之印	omn of me 。如 利利本	nunicat embers. 未有提 : 。); ந	ions or); OR 供電郵5	the v	vebsit	te of t	he Co	mpan	y or	The i	Stoci	k Exc.	hange	of F	Hong K	ong I	Limited
	to receive the prin 僅收取所有日後公	ted Englisl 司通訊的す	h versio を文印刷	nn of a 日本;』	ll future 或	Corpo	orate (Comn	nunicati	ions C	NLY	; OI	₹															
	to receive the prin 僅收取所有日後公	ted Chines 司通訊的中	e versio	on of a	all futur 或	e Corp	orate (Comr	nunicat	ions (ONLY	(; O I	R															
	to receive both th。同時收取所有日後					ersions	of all	futur	e Corp	orate	Com	muni	cations	3.														
Name(s 股東姓:	s) of Shareholder(s	Signature: 簽名:																										
	use BLOCK LET	TERS 請用	月正楷垣	真寫)									- M H															
Addres: 地址:	s:																											
	use BLOCK LET	TERS 請用	月正楷垣	真寫)																								
Contact telephone number: 聯絡電話號碼:													Date 日期															
Notes M.1. 2. 3. 4.		有資料。 Id in joint na 變更申請表格 than one bo 郅超過一個方 doubt, the (不接受於本變 ish and Chin	mes, the 須由該名 x marked 格內劃上 Company 更申請表 ese versio	於本公 d "X" in 「X」號, does n 格上書 ons of a	司股東名冊 n Part A o 、或未有於 ot accept 寫之任何審 ll the Con tre also av 的中、英多	サ上就聯名 or Part B 方格內劃 any speci 頁外指示。 npany's c railable o で版本,可	名持有股 は with n リ上「X」 ial instru- corporate on the C 可供索取	份其姓 no box 號、或 uctions e comn ompan 。所有	名位列首 marked ' 未有簽署 s written nunication	位的股 "X", wi 、或在身 on this ns which te www 中、英	東簽署 th no 其他方i Chang h have .kingd 文版本	,方為 signat 面填寫 ge Rec been om.co 亦由首	the Com 為有效。 ure or o 不正確。 quest Fo sent to s om.hk fo 首次登載	pany in i therwise 則本表析 rm. harehold r five yea 日期起計	incorrec 所會作 ers in th rs from ,持續5	etly cor 廢。 ne past the da 年載於	npleted 12 mon ate of fi 本公司	will be oths are rst publ 判站(ww	void. availat lication vw.king	ble fro	m the	Comp						
"Persona	l Data" in this stateme	nt has the sa	ıme meai	ning as	"personal															Iong F	Cong),	which	n may i	nclude	but n	ot limited	l to yo	ur name
本聲明中	elephone number, emai 之「個人資料」相等於《個 oply of Personal Data is	人資料(私隱)條例》(7	香港法例	第486章)	(『《私隱僻 of receivi	€例》 ∬所 ng Corp	定義之 oorate	「個人資料 Commun	料」,當 ications	中可能 in the	包括(manı	旦不限於 ner chose	閣下之 m. Your	姓名、耶 Persona	絲絡電記 d Data	活號碼、 will be	電郵地 retaine	址及郵 ed for s	寄地址 uch p	t o eriod a	ıs may	be nec	essary	for ou	ır verifica	ıtion ar	nd record
閣下是自 You have either of	願提供個人資料,以便 e the right to request a the following means:	ccess to and	or corre	ction of	the respe	ective Per	rsonal E	Data in	accorda	nce witl	n the p	provisi	ions of t	he PDPC			equest f	or acces	ss to a	nd/or	correct	tion o	f the P	ersonal	Data	should l	oe in w	riting by
By mail t	to:	Data Privacy Fricor Investo 17/F, Far Eas 3816-ecom@v	Officer or Service st Finance sistra.con	es Limit ce Centr	ted e, 16 Har	court Ro	ad, Hor	ng Kon	1g			郵信電車	寄至: 郵至:			個/ 卓/ 香/ 381	佳證券至 巷夏想过 16-ecom	以際主任 記有限 i16號遠 @vistra	公司 東金融 .com									
¥/																												

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return this Request Form to us.

No postage is necessary if posted in Hong Kong.

當 閣下寄回本申請表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。 Mailing Label 郵寄標籤

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼:10 GPO Hong Kong 香港